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PROTOKOL Nr 29
z XXIX sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla sie w dniu 29 sierpnia 2012 roku

o godzinie 1200 XXIX sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik ill 1 do protokolu).
Na wniosek Przewodniczqcego Rady Marcina Piotrowskiego, Rada Miasta Marki uczcila
minutq ciszy pamiec zmarlego, w dniu 23 sierpnia 2012 roku, dr Sergiusza Hornowskiego
Honorowego Obywatela Miasta Marki.

Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXVI sesji z dnia 30 maja 2012 roku.
5. Przyjecie protokolu z XXVII sesji z dnia 27 czerwca 2012 roku.
6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk ill 253).
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie odpowiedzi na skarge radnego Bogdana

Chorosia na uchwale ill XXVII/188/2012 Rady Miasta Marki z dnia 27 czerwca 2012
roku w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego (Druk ill 252).

8. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta
Marki za 2011 rok:

a. przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania
budzetu miasta Marki za 2011 rok,

b. zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
w sprawie Sprawozdania,

c. zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d. zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium,
e. dyskusja,
f. podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowan
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki (Druk ill 241).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale ill XX/136/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2012 - 2032 (Druk ill 247).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale ill XX/135/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012 rok
(Druk ill 248).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze
srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w
Warszawie (Druk ill 249).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie upowaznienia Burmistrza Miasta Marki do
zawarcia porozumienia pomiedzy Gmina Miasto Marki a Powiatem Wolorninskim
dotyczacego budowy girnnazjum i szkoly ponadgimnazjalnej wraz z laboratorium w
Markach (Druk ill 234).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie porozumienia miedzygminnego z miastem
stolecznym Warszawa (Druk ill 239).

1



,'.,

(
' ..

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly XXXV/354/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania
przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez
inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 246).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w
splacie naleznosci pienieznych 0 charakterze cywilnoprawnym przypadajacych
Gminie Miasto Marki oraz warunk6w dopuszczalnosci pomocy publicznej w
przypadkach, w kt6rych ulga stanowic bedzie pomoc publiczna (Druk nr 245).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaliczenia dr6g do kategorii dr6g gminnych
oraz ustalenia ich przebiegu na terenie miasta Marki (Druk nr 250).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale Nr XXVI/181/20 12 Rady
Miasta Marki z dnia 30 maja 2012 roku w sprawie wyrazenia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk nr 242).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rruerne
komunalne (Druk nr 232).

20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmerue
komunalne (Druk nr 243).

21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 233).

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 238).

23. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego (Druk nr 244).
24. Interpelacje i zapytania radnych.
25. Sprawy rozne,
26. Zarnkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzqdku obrad.

Wniosek I.
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, przedstawil opinie prawna, z kt6rej wynika, ze
Rada Miasta Marki nie jest zobowiazana do podjecia uchwaly w sprawie odpowiedzi na
skarge radnego Bogdana Chorosia na uchwale nr XXVII/188/20 12 Rady Miasta Marki z dnia
27 czerwca 2012 roku w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego (opinia prawna
stanowi zalacznik nr 2 do protokolu); w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady zlozyl
wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 7.

Wniosek II.
Radna Urszula Paszkiewicz zlozyla wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 9:
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowail
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Marki (Druk nr 241)
i rozpatrzenie go na kolejnej sesji; radna zwr6cila uwage, ze uchwalenie Studium jest bardzo
wazne i zdaniem radnej konieczne jest ponowne przeanalizowanie niekt6rych uwag do
Studium.

Radny Tomasz Paciorek zasugerowal rozwazenie mozliwosci przerwania sesji i kontynuacji
w innym terminie, ze wzgledu na to, ze porzadek obrad XXIX sesjijest bardzo obszemy.
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Wniosek III.
Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad punktu16:
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie
naleznosci pienieznych 0 charakterze cywilnoprawnym przypadajacych Gminie Miasto Marki
oraz warunk6w dopuszczalnosci pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowic
bedzie pomoc publiczna (Druk ill 245); projekt uchwaly wymaga dopracowania; Komisja
Budzetowo - Gospodarcza nie wydala opinii 0 tym projekcie uchwaly.

Wniosek IV.
Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt:
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne
(Druk ill 237).
Burmistrz zaproponowal rozpatrzenie Druku 237 po obecnym punkcie 15. porzadku obrad.

Wniosek V.
Radny Jacek Orych zlozyl wniosek 0 poszerzenie porzadku obrad 0 punkt: Spotkanie z
mieszkancami ul. Dlugosza w Markach w sprawie uciazliwosci funkcjonowania bazy
transportowej przy tej ulicy.
Radny zaproponowal, aby ten punkt zostal zrealizowany po punkcie 3. porzadku obrad.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosk6w:

Wniosek I - 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie
odpowiedzi na skarge radnego Bogdana Chorosia na uchwale ill XXVII/188/2012 Rady
Miasta Marki z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu
radnego (Druk ill 252).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

W zwiazku z awaria systemu do glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.
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Wniosek II - 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie
uchwalenia Studium uwarunkowaiJ. i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta
Marki (Druk ill 241) .

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 16
przeciw-4
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

W zwiazku z awaria systemu do glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 15
przeciw- 5
wstrzyrnujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Wniosek III - 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 16: Rozpatrzenie projektu uchwaly w
sprawie zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w splacie naleznosci pienieznych 0 charakterze
cywilnoprawnym przypadajacych Gminie Miasto Marki oraz warunk6w dopuszczalnosci
pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowic bedzie pomoc publiczna (Druk
ill 245).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Wniosek IV - 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly w
sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk ill 237) .

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 20
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.
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Wniosek V - 0 poszerzenie porzadku obrad 0 punkt: Spotkanie z mieszkancami ul. Dlugosza
w Markach w sprawie uciazliwosci funkcjonowania bazy transportowej przy tej ulicy.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 21
przeciw - 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji..
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Spotkanie z mieszkafJ.cami ul. Dlugosza w Markach w sprawie uciazliwosci

funkcjonowania bazy transportowej przy tej ulicy.
5. Przyjecie protokolu z XXVI sesji z dnia 30 maja 2012 roku.
6. Przyjecie protokolu z XXVII sesji z dnia 27 czerwca 2012 roku.
7. Infonnacja z dzialalnosci Bunnistrza Miasta Marki (Druk nr 253).
8. Rozpatrzenie Sprawozdania Bunnistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta

Marki za 2011 rok:
a. przedstawienie przez Bunnistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania

budzetu miasta Marki za 2011 rok,
b. zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

w sprawie Sprawozdania,
c. zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d. zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium,
e. dyskusja,
f. podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly zrnieniajacej uchwale nr XX/136/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2012 - 2032 (Druk nr 247).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly zrnieniajacej uchwale nr XX/135/2012 Rady Miasta
Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012 rok
(Druk nr 248).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze
srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w
Warszawie (Druk nr 249).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie upowaznienia Bunnistrza Miasta Marki do
zawarcia porozumienia pomiedzy Gmina Miasto Marki a Powiatem Wolorninskim
dotyczacego budowy gimnazjum i szkoly ponadgimnazjalnej wraz z laboratorium w
Markach (Druk nr 234).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie porozumienia miedzygminnego z miastem
stolecznym Warszawa (Druk nr 239).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly XXXV/354/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
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wykorzystania dotacj i udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania
przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez
inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk ill 246).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk ill 237).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaliczenia dr6g do kategorii dr6g gminnych
oraz ustalenia ich przebiegu na terenie miasta Marki (Druk ill 250).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale Nr XXVII18112012 Rady
Miasta Marki z dnia 30 maja 2012 roku w sprawie wyrazenia zgody na odplatne
nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk ill 242).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmerue
komunalne (Druk ill 232).

19. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rruerue
komunalne (Druk ill 243).

20. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk ill 233).

21. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk ill 238).

22. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego (Druk ill 244).
23. Interpelacje i zapytania radnych.
24. Sprawy rozne.
25. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Spotkanie z mieszkancami uJ. Dlugosza w Markach w sprawie uciili:liwosci
funkcjonowania hazy transportowej pm tej ulicy.

Pani Jadwiga Kopaniarz, mieszkanka ul. Dlugosza, odczytala pisma kierowane do Urzedu
Miasta, dotyczace uciazliwosci zwiazanych z funkcjonujaca baza transportowo 
magazynowa przy tej ulicy; baza powstala w zwiazku z budowa kanalizacji sanitamej ;
mieszkancy informuja, ze ulica jest czesto zablokowana przez ciezki sprzet i samochody
ciezarowe, odbywaja sie naprawy sprzetu na terenie bazy, jest halas , nawierzchnia ulicy
zostala zniszczona, jest utrudniony wjazd i wyjazd z ulicy i z posesji; mieszkancy oczekuja

l .. zlikwidowania bazy, naprawienia powstalych szk6d i rekompensaty za dotychczasowe
uciazliwosci.
Kopie pism stanowia zalacznik ill 3 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze odbyly sie rozmowy z przedstawicielami
finny Akwedukt, kt6rzy zgodzili sie z tym, zc sasiedztwo takiej bazy jest uciazliwe i gotowi
sa rozmawiac na temat jakiejs rekompensaty; podkreslaja, ze lokalizacja bazy byla
uzgodniona z Inzynierem Kontraktu - reprezentantem inwestora; baza zlokalizowana jest na
terenie prywatnym, a jej przygotowanie wymagalo uporzadkowania i utwardzenia terenu,
uzyskania stosownych zezwolen na wybudowanie przylacza energetycznego; deklaruja, ze
baza bedzie funkcjonowala najpozniej do listopada br. i zapewniaja, ze podejma wszelkie
dzialania, aby cgraniczyc uciazliwosci;
Bunnistrz wyrazil nadzieje na osiagniecie porozumienia na najblizszym spotkaniu.

Radny Jacek Orych poinformowal, ze odbylo sie juz spotkanie mieszkancow, Bunnistrza i
radnych w sprawie tej bazy; na dzien 30 sierpnia 2012 roku zaplanowane jest spotkanie z
przedstawicielami bazy, Wodociagu Mareckiego, mieszkancow, Bunnistrza i radnych.
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Radny zaproponowal zakonczenie dyskusji w tym punkcie; szczegoly dotyczace sprawy
zostana ustalone na um6wionym spotkaniu.

Pan Kajetan Specjalski Dyrektor Zarzadu Spolki .Wodociag Marecki" powiedzial, ze firmy w
roznych obszarach miasta dzialaja na zlecenie Wodociagu Mareckiego; budowa kanalizacji
sanitarnej na terenie miasta jest specyficzna i trudna inwestycja do realizacji, ale
podejmowane sa dzialania, aby uciazliwosci byly jak najmniejsze.

Na tym zakonczyla sie dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z XXVI sesji z dnia 30 maja 2012 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 26 z XXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia
30 maja 2012 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Protokol z XXVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 30 maja 2012 roku zostal przyjety.

Pkt 6. Przyjecie protokolu z XXVII sesji z dnia 27 czenvca 2012 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 27 z XXVII sesji Rady Miasta Marki z dnia
27 czerwca 2012 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych; dwoch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Protokol z XXVII sesji Rady Miasta Marki z dnia 27 czerwca 2012 roku zostal przyjety.

Pkt 7. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 253).

Informacja 0 pracy Burmistrza Miasta Marki od 21 czerwca do 22 sierpnia 2012 roku stanowi
zalacznik nr 4 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych:
- Jacka Orycha dotyczace punktu: 6;
- Tadeusza Sklodowskiego dotyczace punkt6w: 4, 5, 22, 14, 16, 17,62;
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- Arkadiusza Werelicha dotyczace punkt6w: 16,27;
- Michala Jarocha dotyczace punktu: 16, 31, 10, 3, 32, 33, 48, 26.

Wiecej pytan nie zgloszono.

Pkt 8. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budzetu
miasta Marki za 2011 rok:

a. przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania z
wykonania budzetu miasta Marki za 2011 rok,

Projekt budzetu Miasta Marki wraz z czescia opisowa stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil w fonnie prezentacji multimedialnej sprawozdanie
z wykonania budzetu za 2011 rok (prezentacja stanowi zalacznik nr 6 do protokolu),
Szczegolna uwage zwrocil m.in. na:

1. wykonanie dochod6w budzetu miasta w wysokosci 72.636.162 zl, tj. 95,3%;
2. wykonanie dochod6w w Dzialach:

• 700 - Gospodarka mieszkaniowa wykonano w kwocie 2.795.703 zl; w tym:
dochody z tytulu czynszu za lokale mieszkalne wyniosly 1.158.698 zl;
dochody z tytulu czynszu za lokale wynajmowane pod dzialalnosc
gospodarcza wyniosly 649.937 zl; dochody z tytulu sprzedazy skladnikow
majatkowych wyniosly 836 .801 zl;

• 756 - Dochody od os6b prawnych, od os6b fizycznych i od jednostek
nieposiadajacych osobowosci prawnej wykonano w wysokosci 46.243.839
zl: w tym dochody z tytulu podatku od nieruchomosci w wysokosci
12.953.827 zl; z tytulu udzialu w podatku dochodowym od os6b fizycznych
uzyskalismy doch6d w wysokosci 26.832.490 zl, dochody z tytulu podatku
dochodowego od os6b prawnych wyniosly 1.291.155 zl;

• 758 - Rozne rozliczenia: czesc oswiatowa subwencji og6lnej wyniosla
13.492.691 zl;

• 801 - Oswiata: otrzymalismy dotacje w wysokosci 63.850 zl na
dofinansowanie budowy placu zabaw; dofinansowanie w rarnach prograrnu
R6wny Start w wysokosci 907.283 zl; w rarnach rozliczen z gminami
sasiednimi dotacji dla niepublicznych przedszkoli - 1.264.257 zl;

• 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza uzyskalismy dotacje w wysokosci
84.747 zl na pomoc materialna 0 charakterze socjalnym dla dzieci
pochodzacych z rodzin ubogich oraz zakup podrecznikow;

3. wydatki wykonane zostaly w wysokosci 83.529.565 zl, tj. w 95,7 % planu.
4. wykonanie wydatk6w w Dzialach:

• 010 - Rolnictwo i lowiectwo: wydatki na budowe i utrzymanie urzadzen
melioracji wodnej wyniosly 1.015.148 zl;

• 600 - Transport i lacznosc: utrzymanie podmiejskich linii autobusowych
wynioslo 2.072.452 zl; na utrzymanie i remonty dr6g wydano kwote
1.859.623 zl; wykup gruntu pod budowe dr6g - 6.533.167 zl;

• 700 - Gospodarka mieszkaniowa: na zakup materialow i wyposazenia
wydalismy 102.390 zl; na zakup energii przeznaczylismy kwote 363.693 zl;
na uslugi remontowe wydalismy kwote 523 .543 zl; wydatki w ramach
zakupu uslug pozostalych wyniosly 902.137 zl;
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• 750 - Administracja publiczna: laczne wydatki wyniosly 7.125.151 zl;
utrzymanie administracji samorzadowej - 5.959.085 zl; na utrzymanie Rady
Miasta wydalismy 394.713 zl;

• 754 - Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa: dotacja dla
jednostek powiatowych policji wyniosla 140.000 zl; pomoc finansowa na
dofinansowanie zakup6w inwestycyjnych Komendy Powiatowej Panstwowej
Strazy Pozarnej - 30.003 zl; obsluga monitoringu - 582.842 zl;

• 757 i 758 - Obsluga dlugu publicznego i rozne rozliczenia: dokonalismy
emisji obligacji komunalnych na laczna kwote 14.000.000 zl; koszt obslugi
wyemitowanych obligacji wyniosl 1.522.585 zl;

• 801 - Oswiata i wychowanie: na utrzymanie plac6wek oswiatowych
wydalismy 22.666.480 zl;

• 852 - Opieka spoleczna: lacznie wydalismy 8.515.615 zl;
• 900 - Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska: w ramach tego Dzialu

wydano kwote 16.608.041 zl: na utrzymanie Zakladu Uslug Komunalnych
wydano 2.255.891 zl;

• 900 - wydatki Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej: zbi6rka
smieci wielkogabarytowych 34.730 zl; selektywna zbi6rka smieci 234.276
zl; likwidacja nielegalnych wysypisk 40.386 zl; dotacje na usuwanie azbestu
- 26.324 zl; wylapywanie bezdomnych zwierzat i oplaty schroniskowe 
75.952 zl; uslugi weterynaryjne dotyczace bezdomnych zwierzat, w tym
sterylizacja kot6w i opieka nad zwierzetami po wypadkach - 45.494 zl;

• 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego: na utrzymanie Mareckiego
Osrodka Kultury przeznaczylismy 598.000 zl; na funkcjonowanie Biblioteki
Publicznej Miasta Marki przeznaczylismy 520.000 zl; na miejskie imprezy
kulturalne oraz imprezy 0 zasiegu ponadgminnym wydalisrny lacznie kwote
182.799 zl;

• 926 - Kultura fizyczna i sport: na kulture fizyczna i sport wydalismy
2.456.326 zl;

5. U\TWESTYCJE:
• wykonanie drogi serwisowej Mala - Waska 55.412,07 zl;
• projekt adaptacji budynku przy ul. Duzej dla potrzeb ZUK wraz z

zagospodarowaniem terenu - 24.600 zl;
• projekt remontu sali gimnastycznej w ZS nr 2 - 14.760 zl;
• budowa palcu zabaw z dofinansowaniem w ramach programu Radosna

Szkola- 138.053,51 zl;
• zakup wykladziny do hali sportowej przy SP nr 4 - 48.990,90 zl;
• opracowanie zalozen funkcjonalno - uzytkowych gimnazjum - 47.355 zl;
• konsulting - 30.750 zl;
• koreferat do ekspertyzy dotyczacej budowy siedziby Zespolu Szkol nr 1 

18.450 zl;
• praca komisji przetargowej - 14230,45 zlo;
• wprowadzenie zmian w zalozeniach funkcjonalno - uzytkowych budowy

gimnazjum - 12.915 zl;
• przedluzenie odwodnienia ul. Sowinskiego - 176.996,50 zl ;
• dokumentacja techniczna zabudowy rowu na dzialce 19/2 i 6- - 18.450 zl;
• wykonanie studni chlonnej w ul. Sowiej - 27.057,54 zl;
• budowa kanalizacji deszczowej w ul. Kasztanowej - 174.602,30 zl
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• budowa odwodnienia w ulicach: Zabkowska, Lisa Kuli , Gen. Zajaczka i
Sowiej - 1.131.755,07 zl;

• budowa kanalizacji deszczowo - drenazowej w ulicach Traugutta i
Zielenieckiej - 365.826,43 zl;

• budowa odwodnienia fragment6w ulic: Sokolej, Lisa Kuli i Solskiego 
392.966 ,50 zl;

• budowa i modemizacja kanalizacji deszczowo - drenazowej w ulicy Ok6lnej
i Kosciuszki - 1.463.823 zl;

• projekt odwodnienia odcinka ulic: Zielenieckiej i Traugutta - 23.985 zl :
• projekt odwodnienia odcinka uli: Zabkowska, Lisa Kuli, Gen. Zajaczka i

Sowia - 49.200 zl;
• projekt odwodnienia w rejonie ulic: Sokolej i Solskiego - 28.675 zl;
• budowa oswietlenia ulicach:

-/ Batalion6w Chlopskich -75.399 zl;
-/ Wierzbowa - 16.482 zl;
-/ Krasinskiego 67.230,04 zl;
-/ Brzechwy - 13.590,79 zl;
-/ Kurpinskiego - 23.626,85 zl;
-/ Srodkowa - 21.452,79 zl;
-/ Olsztynska - 10.759,50 zl;
-/ Traugutta - 12.976,61 zl;
-/ Kordeckiego - 17.799,20 zl;
-/ Zagloby - 30.503 ,43 zl;
-/ Dlugiej - 35.814,55 zl;
-/ Ceglanej - 29.802,56 zl;
-/ Golebiej - 26.202,69 zl;
-/ Wolodyjowskiego - 33.109,82 zl;
-/ Zolkiewskiego - 12.614,56 zl;

• opracowanie projekt6w oswietlenia ulicznego 70.004,28 zl;
• termomodernizacja 8 budynk6w uzytecznosci publicznej nalezacych do

Miasta Marki:
-/ audyty energetyczne oraz wniosek 0 dofinansowanie

przedsiewziecia inwestycyjnego - 31.980 zl;
-/ opinia omitologiczna - 5.602 zl;
-/ aktualizacja dokumentacji projektowo kosztorysowej

modemizacji SP nr 3 - 14.760 zl;
-/ dokumentacja projektowa termomodemizacji dla budynk6w:

PM nr 1, PM nr 3, SP nr 1, ZS nr 2 oraz Urzedu Miasta Marki
83.950 zl;

• zakup i montaz kamery do obserwacji pomnika ,,10 Powieszonych" 
5.602,65 zl;

• wykonanie projektu linii swiatlowodowej dla potrzeb instalacji monitoringu
przy SP nr 3 - 5.781 zl;

• instalacja dw6ch kamer szybkoobrotowych przy SP nr 3 - 47.785 zl;
• podlaczenie monitoringu SP nr 3 do sieci monitoringu miejskiego - 21.156

zl;
• zakup samochodu na potrzeby Zakladu Uslug Komunalnych - 62.500 zl;
• budowa kompleksu boisk sportowych Orlik 2012 - 1.305.238 zl;
• budowa lodowiska sezonowego Bialy Orlik - 450.180 zl;
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• zwiekszenie kapitalu zakladowego Spolki z 0 .0. Wodociag Marecki 
8.000.000 zl ; budowa kanalizacji sanitarnej dia aglomeracji miasta Marki,
budowa kanalizacji deszczowej, projektowanie i budowa przylaczy
kanalizacyjnych dia mieszkancow.

Rada Miasta Marki rozpatrzyla Sprawozdanie z wykonania budzetu Burmistrza Miasta Marki
za 2011 rok i nie zgloszono zastrzezen do Sprawozdania.

b. zapoznanie sie z opiniCl Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
w sprawie Sprawozdania,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil Uchwale Nr Wa.143 .2012 Skladu
Orzekajacego RegionaInej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 20 kwietnia 2012 roku
w sprawie opinii 0 przedlozonyrn przez Burmistrza Miasta Marki sprawozdaniu z wykonania
budzetu za rok 2011.
Uchwala nr Wa.143.2012 pozytywnie opiniujaca sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta

C Marki za 2011 rok stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

c. zapoznanie sie z opinicl Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch odczytal:
• pozytywna opinie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 wykonaniu budzetu Miasta

Marki za 2011 rok - opinia stanowi zalacznik nr 8 do protokolu,
• uchwale Komisji Rewizyjnej z dnia 13 czerwca 2012 roku w sprawie udzielenia

absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za rok 2011 - uchwala stanowi zalacznik
nr 9 do protokolu.

Rada Miasta Marki po zapoznaniu sie z opinia Komisji Rewizyjnej wyrazona w uchwale w
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za rok 2011 nie wniosla uwag.

d. zapoznanie sie z opini'l Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
wniosku 0 udzielenie absolutorium,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil Uchwale Nr Wa.239.2012 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 czerwca 2012 roku
w sprawie opinii 0 wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 udzielenie
absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za 2011 rok.

Uchwala nr Wa.239.2012 opiniujaca pozytywnie, z uwagami, wniosek Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Marki w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za 2011
rok stanowi zalacznik nr 10 do protokolu,

e. dyskusja,

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radni: Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha, Jacek
Orych.

Burmistrz Janusz Werczynski odniosl sie do uwag sformulowanych przez radnych.
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f. podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 11 do protokohi.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2011 rok.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 12
przeciw- 9
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 21. radnych.

Uchwala zostala podjeta bezwzgledna wiekszoscia glosow ustawowego skladu Rady Miasta
Marki, otrzymala Nr XXIXl20212012 i stanowi zalacznik nr 12 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski podziekowal radnym, pracownikom Urzedu Miasta oraz
pracownikom Jednostek Organizacyjnych Miasta za wspolprace przy realizacji budzetu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniaj'lcej uchwale nr XX/136/2012 Rady
Miasta Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
na lata 2012 - 2032 (Druk nr 247).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Skarbnik Slawomir Koc zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w Druku 247.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 247.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zrnieniajacej uchwale nr XXI 136/2012 Rady Miasta Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 - 2032 (Druk nr 247).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 17
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIX/203/2012 stanowi zalacznik nr 14 do
protokolu,

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniaj'lcej uchwale Dr XX/135/2012 Rady
Miasta Marki z dDia 31 stycznia 2012 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012
rok (Druk Dr 248).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 15 do protokolu,
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Skarbnik Slawomir Koc om6wil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 248; informacja 0

proponowanych zmianach stanowi integralna czesc projektu uchwaly: str. 14 - 17.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 248.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale nr XX/135/2012 Rady Miasta Marki z dnia 31 stycznia 2012 roku
w sprawie budzetu Miasta Marki na 2012 rok (Druk nr 248).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 14
przeciw - 1
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIx/20412012 stanowi zalacznik nr 16 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej
pozyczki ze srodkow Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej
w Warszawie (Druk nr 249).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Skarbnik Slawomir Koc przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 249 .

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 249.

C, W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zaciagniecia dlugoterminowej pozyczki ze srodkow Narodowego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (Druk nr 249).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20 . radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIX/20512012 stanowi zalacznik nr 18 do
protokolu.
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Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie upowainienia Burmistrza Miasta
Marki do zawarcia porozumienia pomiedzy Gmina Miasto Marki a Powiatem
Wolominskim dotyczacego budowy gimnazjum i szkoly ponadgimnazjalnej wraz z
laboratorium w Markach (Druk nr 234).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik ill 19 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly.
Bunnistrz zglosil autopoprawke do projektu uchwaly, polegajaca na dodaniu w § 5 ust. 3
w brzmieniu: "w przypadku niewywiazania sie przez Miasto z obowiazku rozpoczecia
budowy gimnazjum w tenninie 3 lat od daty wydania pozwolenia na budowe oraz przy
jednoczesnym odwolaniu przez Miasto darowizny w okolicznosciach, 0 ktorych mowa w ust.
2, Miasto niezwlocznie zwroci Powiatowi kwote, ktora Powiat zaplacil za przeniesienie
wlasnosci kompletnej dokumentacji projektowej, 0 ktorej mowa w ust. 1 pkt 7."
Bunnistrz poinformowal, ze autopoprawka zostala sformulowana przez Powiat i przypomnial,
ze tresc autopoprawki radni otrzymali w wersji elektronicznej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 234 .

W dyskusji glos zabrali radni: Tadeusz Sklodowski, Marcin Piotrowski, Dariusz Pietrucha,
Pawel Pniewski oraz Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie upowaznienia Bunnistrza Miasta Marki do zawarcia porozumienia pomiedzy
Gmina Miasto Marki a Powiatem Wolominskim dotyczacego budowy gimnazjum i szkoly
ponadgimnazjalnej wraz z laboratorium w Markach (Druk ill 234) wraz z autopoprawka.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIX/206/2012 stano wi zalacznik nr 20 do
protokolu do protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie porozumienia miedzygminnego z
miastem stolecznym Warszawa (Druk nr 239).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 21 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly.
Uzasadnienie w ronnie pisemnejstanowi zalacznik ill 22 do protokolu,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 239.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie porozumienia miedzygminnego z miastem stolecznyrn Warszawa (Druk nr 239).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIXl207/2012 stanowi zalacznik nr 23 do
protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie zmiany uchwaly XXXV/3S4/2009
Rady Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku w sprawie trybu udzielania i
rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci
wykorzvstania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wvchowania
przedszkolnego oraz szk61 zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez
inne niZMiasto Marki osoby prawne i osoby IlZYczne (Druk nr 246).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 24 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; przypornnial, ze projekt byl
rozpatrywany na czerwcowej sesji Rady Miasta Marki i w6wczas nie uzyskal poparcia
wymaganej wiekszosci; po sesji dotarly do Burmistrza informacje, od niekt6rych radnych, ze
bye moze sprawa nie zostala wlasciwie przeanalizowana i moze warto ponownie odniesc sie
do tej sprawy;
Uzasadnienie w formie pisemnej stanowi zalacznik nr 25 do protokolu,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 246.

W dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych, Dariusz Pietrucha, Maria Przybysz - Piwko oraz
Burmistrz Janusz Werczynski .

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zmiany uchwaly XXXV1354/2009 Rady Miasta Marki z dnia 16 grudnia 2009 roku
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu
kontroli prawidlowosci wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form
wychowania przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki
przez inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 246).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 10
przeciw -10
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala nie zostala podjeta.
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Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieri:awy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 237).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 26 do protokolu,

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej , stanowiacej czesci dzialki nr
ewid. 61 i 66 z obrebu 5-03 0 pow. 120 m2 przy ul. Paderewskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 237.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 237).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20 . radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIX120812012 i stanowi zalacznik nr 27 do
protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaliczenia drog do kategorii drog
gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie miasta Marki (Druk nr 250).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 28 do protokolu,

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly; poinformowal rowniez, ze
Zarzad Powiatu Wolorninskiego pozytywnie zaopiniowal ten projekt uchwaly.
Bunnistrz udzielil odpowiedzi na pytanie radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 250 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie zaliczenia drog do kategorii drog gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na terenie
miasta Marki (Druk nr 250).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20 . radnych.

16



Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIXl20912012 stanowi zalacznik nr 29 do
protokolu,

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwale Nr XXVI/181/2012 Rady
Miasta Marki z dnia 30 maja 2012 roku w sprawie wvra:ienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk
nr 242).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 31 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 242 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale Nr XXVI/181/2012 Rady Miasta Marki z dnia 30 maja 2012 roku w
sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych,
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 242).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIXl21012012 stanowi zalacznik nr 32 do
protokolu.

Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzier:iawy gruntu stanowiqcego
mienie komunalne (Druk nr 232).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 33 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, stanowiacej czesci dzialki nr
ewid. 15/22 z obrebu 3-03 0 pow. 330 m2 przy ul. Grunwaldzkiej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 232 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 232).
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Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIXJ21112012 stano wi zalacznik nr 34 do
protokolu.

Pkt 19. RozpatrzeDie proiektu uchwalv w sprawie dzieriawy gruntu stanowiClcego
mienie komunalne (Druk Dr 243).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 35 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly, dotyczacy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy zabudowanej nieruchomosci gruntowej, stanowiacej czesci dzialki nr ewid.
125 z obrebu 3-06 0 pow. 86 m2 przy ul. J.Pilsudskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 243.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Tadeusz Sklodowski
oraz Burmistrz Janusz Werczynski,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 243).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

( Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIXJ212/2012 stanowi zalacznik nr 36 do
protokolu.

Pkt 20. Rozpatrzenie proiektu uchwalv w sprawie naimu lokalu uZytkowego
staDowhlcego mieDie komuDalDe (Druk Dr 233).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 37 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly, dotyczacy zawarcia kolejnej
umowy najmu lokalu uzytkowego 0 pow. 19 m2 przy ul. J.Pilsudskiego 96.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 233 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 233).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIX121312012 stanowi zalacznik nr 38 do
protokolu.

Pkt 21. Rozpatrzenie vroiektu uchwalv w sprawie Raimu Iokalu uZytkowego
staRowiClcego mieRie komunalne (Druk Rr 238).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 39 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski omowil ~rojekt uchwaly, dotyczacy zawarcia kolejnej umowy
najmu lokalu uzytkowego 0 pow. 29 m przy ul. J.Pilsudskiego 96.

Komisja Budzetowo
w Druku nr 238.

Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty

(

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr
238) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXlx/21412012 stanowi zalacznik nr 40 do
protokolu,

Pkt 22. RozpatrzeRie proiektu uchwalv w sprawie Raimu Iokalu uZytkowego (Druk nr
244).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 41 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly, dotyczacy zawarcia kolejnej
umowy najmu lokalu uzytkowego 0 pow. 255,18 m2 przy ul. J.Pilsudskiego 93.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 244.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie w sprawie najmu lokalu uzytkowego (Druk nr 244).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXIX/215/2012 stanowi zalacznik nr 42 do
protokolu.

Pkt 23. Interpelacje i zapytania radnych.

l.Radny Dariusz Pietrucha odczytal interpelacje z dnia 16 maja 2012 roku dotyczaca stawek
wynajmu powierzchni pod uslugi medyczne ZOM - om w Warszawie.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 43 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 44 do protokolu.

2.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 28 maja 2012 roku dotyczaca
wszelkich koszt6w zwiazanych z uruchomieniem Gminnego Punktu Informacyjnego.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 45 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stano wi
zalacznik nr 46 do protokolu.

3.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 29 maja 2012 roku dotyczaca
rekrutacji dzieci do publicznych plac6wek wychowania przedszkolnego, szczeg6lnie
"kwestia tzw. "samotnych matek"".
Interpelacja stanowi zalacznik nr 47 do protokolu.

C Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 48 do protokolu.

4.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 30 maja 2012 roku dotyczaca
programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi, szczeg6lnie wyb6r schroniska.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 49 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stano wi
zalacznik nr 50 do protokolu.

5.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 13 czerwca 2012 roku dotyczaca
rodzin wielodzietnych zamieszkalych na terenie miasta Marki.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 51 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 52 do protokolu,
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6.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 11 lipca 2012 roku dotyczaca
kontroli, ewidencji i procedur zwiazanych z umieszczaniem reklam na terenie miasta Marki.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 53 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 54 do protokolu.

7.Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 18 lipca 2012 roku dotyczaca stanu
zaawansowania zadan inwestycyjnych zaplanowanych do realizacji na 2012 rok.
Interpelacja stanowi zalacznik nr 55 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 56 do protokolu.

8.Radny Michal Jaroch zwrocil sie 0 udzielenie informacji, na nastepnej sesji, 0 spelnieniu
przez Urzad Miasta i jednostki podlegle wymagan zawartych w komunikacie Ministra
Finans6w z dnia 16.XII.2009 roku w sprawie standard6w kontroli zarzadczej dla sektora
finans6w publicznych i 0 wynikach tej kontroli.

9.Radna Maria Przybysz - Piwko, w zwiazku z interpelacjami, zwrocila uwage, ze takie
interpelacje to niemalze tematy prac licencjackich, to spos6b na gromadzenie wysoko
przetworzonej wiedzy, kapitalne zrodlo informacji otrzymanych na pismie; autorzy
interpelacji domagaja sie nie tylko szczegolowych fakt6w, ale zestawien i podsumowan;
zdaniem radnej nalezy zastanowic sie nad definicja interpelacji, jej trescia i zakresem.

Radny Arkadiusz Werelich powiedzial, ze dwie z odczytanych interpelacji byly sporzadzone
na wniosek mieszkancow.

Burmistrz Janusz Werczynski zwrocil sie z prosba 0 powsciagliwosc przy formulowaniu
interpelacji; przygotowanie odpowiedzi na odczytane interpelacje wymagalo ogromnego
nakladu pracy wielu os6b; Burmistrz, po raz kolejnych, zaprosil radnych do zasiegania
informacji w Wydzialach Urzedu,

C/ Glos zabrali rowniez radna Elzbieta Brzozowska i radny Pawel Pniewski.

Pkt 24. Sprawy rozne.

1) Radny Michal Jaroch zlozyl wniosek 0 zdjecie punktu dotyczacego przeprowadzenia
przez Kornisje Rewizyjna kontroli w MTS Marcovia, poniewaz jest to niezgodne z
prawem; stwierdzil, ze Komisja Rewizyjna nie ma uprawnien do przeprowadzenia
takiej kontroli .

Radny Pawel Pniewski stwierdzil, ze skoro wniosek jest niezgodny z prawem to uznaje sie
taki wniosek za niebyly.

W tym punkcie dyskusja nie zostala podjeta.

2) Radny Michal Jaroch poinformowal, ze w zwiazku ze skarga na Burmistrza firmy
SAS-BUD, jako Komisja Rewizyjna zwrocil sie do Kancelarii Adwokackiej, kt6ra
wsp6lpracuje z Urzedem Miasta, 0 wydanie opinii; w odpowiedzi otrzymal
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nastepujace pismo: "w odpowiedzi na prosbe Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
o wydanie opinii prawnej w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Marki, kierowanej
do Rady Miasta Marki przez Kamil Sasin SAS-BUD z siedziba w Milanowku, nalezy
stwierdzic, ze przedmiot opinii wykracza niestety poza zakres obowiazkow Kancelarii,
a jednoczesnie z uwagi na biezace wykonywanie czynnosci przez Kancelarie na
zlecenie Burmistrza Miasta marki, wydanie opinii w przedmiocie skargi nie wydaje
sie celowe. W zwiazku z powyzszym nie mozemy udzielic oczekiwanej opinii." ;
radny zapytal, co w takim przypadku, kiedy Komisja Rewizyjna rozpatruje skargi na
Burmistrza, a potrzebuje opinii prawnej od kancelarii prawnej , kt6rej platnikiem jest
Burmistrz?

Bunnistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze kancelaria prawna moze wydac opinie co do
zasadnosci roszczen, a nie co do zasadnosci skargi.

W tym punkcie glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Pawel Pniewski, Michal Jaroch, Jacek
Orych, Grzegorz Miechowicz oraz Burmistrz Janusz Werczynski .

3) Radna Urszula Paszkiewicz zwrocila sie do radnych z prosba 0 ponowne
przeanalizowanie zapis6w dotyczacych obszaru Wenecji w projekcie Studium.

4) Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez
radnego Pawla Pniewskiego.

5) Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze wplynely nastepujace
pisma:

./ Zarzadu Glownego Stowarzyszenia Monar, w sprawie mozliwosci wydzierzawienia
budynku/nieruchomosci na terenie Marek; kopia pisma stanowi zalacznik nr 57 do
protokolu;

./ Burmistrza Miasta Marki, kierowane do Prezesa Zarzadu MTS Marcovia, w sprawie
nieprzestrzegania przez MTS Marcovia zapis6w umowy najmu i dzierzawy obiektu
Sportowego przy ul. Wsp61nej; kopia pisma stanowi zalacznik nr 58 do protokolu;

./ Marszalka Wojew6dztwa Mazowieckiego dotyczace uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
Mazowieckiego nr 161/12 w sprawie wyboru wniosk6w i udzieleniu dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do
rejestru zabytk6w, polozonych na obszarze Wojew6dztwa Mazowieckiego; kopia
pisma stanowi zalacznik nr 59 do protokolu;

./ pana Marka Zielinskiego, w kt6rym podaje adres do korespondencj i; kopia pisma
stanowi zalacznik nr 60 do protokolu;

./ Skarge pani Alicji Piekart na dzialanie Urzedu Miasta Marki; kopia skargi stanowi
zalacznik nr 61 do protokolu;

./ pismo Burmistrza kierowane do J.W. Construktion Holding S.A. w sprawie
bezzasadnosci roszczen z tytulu poniesionych nakladow na terenie obiektu sportowego
przy ul. Wsp6lnej w Markach; kopia pisma stanowi zalacznik nr 62 do protokolu;

./ Opinie prawna dotyczaca mozliwosci i zakresu kontroli przez Komisje Rewizyjna
wydatkowania przez MTS Marcovia 2000 srodkow otrzymanych w wyniku
rozstrzygniec otwartych konkurs6w ofert na realizacje zadania publicznego; opinia
stanowi zalacznik nr 63 do protokolu.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 64 do protokolu.
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Pkt 25. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 2100 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal XXIX sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala
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